
Interpelácia č. 23/2018   
 

 

2. zasadnutie mestského zastupiteľstva 

konané dňa 5.3.2018  

 

 

Mgr. Pristáš: 

Chcel by som sa opýtať na strom vypílený pri plavárni mestskej, v rohu veľký. Nezachytil 

som informáciu, či bola niekde na stránke mesta, čo bolo dôvodom vypílenia tej veľkej vŕby? 

 

PhDr. Čižmár: 

Proces vypílenia vŕby v tom rohu, pri areáli vodných športov a tesnej blízkosti krytej plavárne 

prebehol riadne konaním. Bol zhodnotený stav stromu, na základe toho pristúpilo potom po 

rozhodnutí mesto k tomu, že sa odstránil. Čiže na základe stavu, aký bol. Ale pokiaľ chcete 

konkrétne informácie, bolo by dobré sa obrátiť na pani Ing. Bučkovú v tejto veci. 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zodpovedané: na MsZ 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


